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ΠΡΑΚΤΙΚΑ
ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ

ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

Ημερομηνία: 19.03.2012
Τόπος: Γραφεία Συνδέσμου Εταιριών Φωτοβολταϊκών
Διεύθυνση: Λ.Βουλιαγμένης 224 & Αγ.Δημητρίου, Αγ.Δημήτριος

Στην Αθήνα την 19.03.2012 και ώρα 10.00,  συγκλήθηκε η τακτική γενική συνέλευση
της αστικής μη κερδοσκοπικής εταιρίας με την επωνυμία Σύνδεσμος Εταιριών
Φωτοβολταϊκών, στα γραφεία αυτής σύμφωνα με την από 12.03.2012 Πρόσκληση
Σύγκλησης Τακτικής Γενικής Συνέλευσης ΣΕΦ.

Κατά την έναρξη της Γενικής Συνέλευσης παρόντες ήταν οι:

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ

1. ΗΛΙΟΔΥΝΑΜΗ ΕΠΕ Ανεμοδουράς Γιώργος
2. EΛΛΗΝΙΚΑ Καύσιμα ΑΕ Καπέλλος Σωτήρης
3. GLOBAL Energy Κυριακίδης Δημήτρης
4. JUWI Hellas Σαρρής Παναγιώτης
5. ΗΛΒΙΟΚΑΤ Βάσιλα Μαριλένα
6. SMA Hellas Χρηστίδης Χάρης
7. ADVARTIA Ζακόπουλος Φίλιππος
8. ALEO Solar Σακκάς Θανάσης
9. SYNPOWER Καπέλλος Σωτήρης

(με εξουσιοδότηση)
10.SOLARISE Καπέλλος Σωτήρης

(με εξουσιοδότηση)
11.EXEL group Καπέλλος Σωτήρης

(με εξουσιοδότηση)
12.ΗΛΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ Παπαγιαννάκης Κων/νος
13.HAWI Ανανεώσιμες Μαρκούτης Χρήστος
14.ΔΕΗ Ανανεώσιμες Μάρκου Γιώργος
15.ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Φάριδος Ζαχαρίου Αλέξανδρος
16.TENESOL Hellas Κάλλιος Μάνθος

Απόντες  ήταν οι εταιρείες Conergy, Sunlight, Photovoltaic, Ecosun Hellas, IBC-solar,
ΣΕΝΕΡΣ, Shueco, Solar cells, ΒΙΟΣΑΡ, ΕΝΓΑΙΑ, Alexakis energy, Kaco, Centrosolar,
Data PV, Est Hellas, Sunrise PV, Heliosphera, Silcio, Δέλτα Τεχνική, KLT, Positive
Energy, Phoenix solar, Egnatia Energy, Scheuten Hellas, RS Energy, Krannich solar,
Mecasolar, Glasscon, Yingli, Alumil, Reni DS, Ενόλια Ηλιακά συστήμ., Q-PV,
Κλιμαμηχανική, Solar com, Soltech, REW hellas,  Μπομπόλας Απ., AES solar, ISPS,
INET Energy, Περσεύς ΑΕΒΕ, Κρητική Ενεργειακή, Kostal, SABO, Big solar,
Greenstone, Abakus, Schott Hellas, SDL, Diginet, Sunedison Hellas, Sunpower,
Microsun, Environ Εμπορική, Environ Oικία,Promitheas group, Renelux ΕΠΕ, ΕΝΤΕ,
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Homesolar, Pacific Renew, Eurosol Hellas, Entec Contractors, Suntech AE, Montana
PV, Refusol, Airtec ABETE, Innovation Inn Renewables.

Από τα αρωγά μέλη παρευρέθησαν οι κ.κ. Βαρλάμης Δημήτρης (Fluitecnik) και
Καφρίτσας Γιώργος (Γεωρυθμική).

Αφού διαπιστώνεται ότι παρίστανται οι ανωτέρω Εταίροι–Μέλη του Συνδέσμου, ήτοι
συνολικά 16 και με δεδομένο ότι για την  παρούσα Γενική Συνέλευση δεν απαιτείται
ελάχιστος αριθμός παρόντων μελών, δοθέντος ότι είναι η δεύτερη επαναληπτική, τίθεται
σε ψηφοφορία το ζήτημα της εκλογής Προέδρου, Γραμματέα και ψηφοσυλλεκτών. Η
Γενική Συνέλευση εκλέγει παμψηφεί ως Πρόεδρο αυτής τον κο Zαχαρίου Αλέξανδρο,
ως Γραμματέα αυτής τον κο Καπέλλο Σωτήρη και ως ψηφοσυλλέκτες τη κα Βάσιλα
Μαριλένα και τον νομικό σύμβουλο κο Ταβουλάρη.

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΝ

1) ΄Εγκριση νέων τακτικών και αρωγών μελών – Επικαιροποίηση μητρώου ΣΕΦ
(άρθρα 5και 23 νέου καταστατικού).

Διεξήχθη ψηφοφορία επί του ζητήματος της έγκρισης νέων μελών για καθένα από τα
παρακάτω μέλη ξεχωριστά., τα οποία εγκρίθηκαν ομόφωνα (16 θετικές ψήφοι, καμία
αρνητική ψήφος, καμία λευκή ψήφος) και είναι τα εξής:

1. Green Line Energy
2. RAMA ABEE
3. Eλληνικά Πετρέλαια Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας ΑΕ
4. Νeon Energy
5. Sun Products
6. Siemens AE
7. Schneider Electric

Επιπλέον οι παρακάτω εταιρίες εγκρίθηκαν, με την ίδια ως άνω διαδικασία και
πλειοψηφία (ομόφωνα) με την προϋπόθεση ότι θα ολοκληρώσουν την εγγραφή  τους,
πληρώνοντας την εγγραφή και τη συνδρομή.

1. Sungen Power GmbH – αρωγό μέλος (ξένο ΑΦΜ)
2. Τίγκας Σπύρος – αρωγό μέλος (ως φυσικό πρόσωπο)
3. Αλπφα Σολαρ ΕΠΕ
4. Ελλήνιος Φωτοβολταϊκά συστήματα ΑΕΒΕ
5. Interglass Solar & Energy Solutions
6. Ad.Mo.Tec. SA
7. ΙΚΤΙΝΟΣ ΑΕ
8. ΔΕΚΤΕΝ ΑΕ
9. Nrg Solution-ατομική επιχείρηση
10. Hellenic Green Development
11. HelioSystems
12. AENAOS ενεργειακή ΕΠΕ
13. Διαμαντής Διαμαντής – 3DS energy
14. Μεταλουμίν ΑΕΒΕ
15. PGM solar/ Καμπίτσης ενεργειακή
16. Α.Κουτσίκος ΑΤΕΕ/ΤΕΜΕΚ ΑΕ
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Τέλος, η ΓΣ επικύρωσε το μητρώο τακτικών μελών, αντίγραφο του οποίου είχε σταλεί
στα μέλη με την πρόσκληση,  έτσι όπως διαμορφώνεται έως σήμερα ήτοι 91 ταμειακώς
ενήμερα,  15 τακτικά και 2 αρωγά μέλη ακόμα μόλις ολοκληρώσουν την εγγραφής τους.

Στη συνέχεια της συνεδρίασης, στα παρόντα μέλη, προστέθηκαν από τα μόλις
εγκριθέντα το  νέο μέλος:

1. Ελληνικά Πετρέλαια Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας, με εκπρόσωπο τον κ.
Καπέλλο Σωτήρη

΄Αρα, η συνεδρίαση συνεχίζεται με 17 παρόντα μέλη.

2α) Απολογισμό πεπραγμένων Δ.Σ.
Ο κος Ζαχαρίου έκανε αναλυτική παρουσίαση των δράσεων του ΔΣ του ΣΕΦ κατά το
διάστημα της θητείας του.

2β) Οικονομικός Απολογισμός- έγκριση διαχειριστικής περιόδου 01/01/2011 έως
31/12/2011.
Ο κος Καπέλλος, έκανε αναλυτική παρουσίαση των οικονομικών στοιχείων του ΣΕΦ
για τη διαχειριστική περίοδο 01/01/2011 έως 31/12/2011. Ο νομικός κος Ταβουλάρης
παρουσίασε και το πρακτικό της Εξελεγκτικής Επιτροπής με μοναδικό θέμα «Έλεγχος
Οικονομικής διαχείρισης 2011». Μετά και από αυτό, η Γενική Συνέλευση με ειδική
φανερή ψηφοφορία που έγινε με ανάταση της χειρός επικυρώνει ομόφωνα, ήτοι με 17
θετικές ψήφους, καμία αρνητική και κανένα λευκό, την έγκριση της διαχειριστικής
περιόδου 01/01/2011 έως 31/12/2011 και του σχετικού οικονομικού Απολογισμού του
Συνδέσμου για την ίδια διαχειριστική περίοδο, εγκρίνει τις ενέργειες και αποφάσεις του
Διοικητικού Συμβουλίου όπως τέθηκαν υπόψη της.

2γ) Απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη διαχειρίσεως και
ελέγχου για την χρήση 1/1/2011 – 31/12/2011.

Η Γενική Συνέλευση με ειδική φανερή ψηφοφορία που έγινε με ανάταση της χειρός,
απαλλάσσει ομόφωνα τα μέλη του Δ.Σ., Ζαχαρίου Αλέξανδρο, Σαρρή Παναγιώτη,
Καπέλλο Σωτήρη, Χρηστίδη Χάρη, Σακκά Θανάση, Κυριακίδη Δημήτρη και
Ανεμοδουρά Γιώργο και τους κ.κ. Καλυβιώτη και Μίτμαν από κάθε ευθύνη και
αποζημίωση για την χρήση 1/1/2011-31/12/2011.

3) ΄Εγκριση Προϋπολογισμού 2012
Ο κος Καπέλλος παρουσίασε αναλυτικά τον προϋπολογισμό για το 2012, ο οποίος έχει
σταλεί σε όλα τα μέλη πριν την πρώτη αναγγελία της ΓΣ και μοιράστηκε και σε όλα τα
παρόντα μέλη της σε απαρτία ΓΣ, προκειμένου να εγκριθεί από τη ΓΣ. Έγινε εκτενής
διαλογική συζήτηση και παρουσίαση των προς έγκριση δαπανών και των εσόδων της
Αστικής Εταιρίας. Στη συζήτηση αυτή παρενέβη η κα Βάσιλα ως εκπρόσωπος της
εταιρίας ΗΛΒΙΟΚΑΤ, η οποία πρότεινε να μειωθεί  η συνδρομή των μελών στην
Αστική Εταιρία επί τη βάσει : 1. Συνδρομή για κάθε νέο μέλος: 2.000€ (η τρέχουσα), 2.
Συνδρομή μελών με έως και τριετή ενεργή παρουσία στον ΣΕΦ: 2000€ (η τρέχουσα), 3.
Συνδρομή μελών με ενεργή παρουσία στον ΣΕΦ από 4 έως και 5 έτη : 1500€ και
4.Συνδρομή μελών με ενεργή παρουσία στον ΣΕΦ από 6 έτη και άνω : 1000€.
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Έγινε ειδική συζήτηση επί του θέματος αυτού. Λαμβάνοντας το λόγο ο Νομικός
Σύμβουλος της Αστικής Εταιρίας τόνισε ότι το ζήτημα της μείωσης της συνδρομής
τίθεται ως προ ημερησίας διάταξης ζήτημα στην παρούσα Γενική Συνέλευση. Το
Καταστατικό της Αστικής Εταιρίας δεν κάνει ρητή πρόβλεψη για θέση θέματος προ
ημερησίας διάταξης Η κατάρτιση της ημερήσιας διάταξης επιτελεί διττό ρόλο. Αφενός
επιτελεί ρόλο ενημέρωσης προς τα μέλη ώστε να προετοιμάσουν τις εισηγήσεις, τις
τοποθετήσεις, τα επιχειρήματά τους, ή και την άμυνά τους ακόμα. Αφετέρου
διαδραματίζει ρόλο ως προς την κρίση τους επί του ζητήματος της παρουσίας τους ή όχι
στην ίδια τη ΓΣ. Το ζήτημα της συνδρομής είναι ένα σημαντικό  ζήτημα που απασχολεί
τα μέλη της Αστικής Εταιρίας. “Ωστόσο, με βάση την προαναφερθείσα σκέψη περί του
ρόλου της πρωθύστερης γνωστοποίησης των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, σας
γνωρίζω  ότι ένα τέτοιο ζήτημα δεν μπορεί ταυτόχρονα να τεθεί και να συζητηθεί στην
ίδια ΓΣ. Και τούτο διότι αφενός αποκλείονται από τη συζήτηση αυτή κάποια μέλη, που
αν γνώριζαν την ύπαρξη τέτοιου θέματος πιθανά θα παρευρίσκοντο αφετέρου διότι
στερούνται άλλα μέλη της Αστικής Εταιρίας, τα οποία ενδεχομένως έχουν αντίθετη
άποψη επί του θέματος αυτού, το δικαίωμα της προετοιμασίας της δικής τους άποψης,
και έτσι ενυπάρχει το στοιχείο του αιφνιδιασμού. Μπορείτε, όμως, να ψηφίσετε προ
ημερησίας διάταξης εάν επιθυμείτε να τεθεί το θέμα της συνδρομής στην αμέσως
επόμενη ΓΣ, ή να προκαλέσετε έκτακτη ΓΣ με τον τρόπο και την πλειοψηφία που
προβλέπεται στο αρ. 24 του Καταστατικού. Περαιτέρω, σύμφωνα με το αρ. 7 του
Καταστατικού, έχει εξουσιοδοτηθεί το ΔΣ να ορίζει με τις αποφάσεις του το ποσό της
ετήσιας συνδρομής για τα τακτικά και τα αρωγά μέλη στη περίπτωση που αυτή
διαφοροποιείται από το ποσό που ορίζεται στο ίδιο άρθρο.”
Επιπλέον επισημάνθηκε, από μέλος του ΔΣ ότι η υιοθέτηση της ανωτέρω πρότασης της
κας Βάσιλα απαιτεί τροποποίηση του καταστατικού, διαδικασία η οποία βρίσκεται σε
εξέλιξη. Μοναδική δυνατότητα αναπροσαρμογής της συνδρομής για το τρέχον έτος, με
βάση το υφιστάμενο καταστατικό, είναι αυτή της οριζόντιας μείωσης και όχι με βάση
ιστορικά κριτήρια όπως πρότεινε (μείωση της συνδρομής αποκλειστικά για τα παλαιά
μέλη ανάλογα με το χρόνο εγγραφής τους).  Εξηγήθηκε ότι η λήψη μίας τέτοιας
απόφασης στη παρούσα στιγμή θα διατάρασσε ουσιαστικά τη διαδικασία είσπραξης των
συνδρομών η οποία ολοκληρώνεται στις 31.3.2012. Αλλαγές στην συνδρομή συλλόγων
και συνδέσμων είθισται να λαμβάνονται το προηγούμενο από το έτος εφαρμογής τους.
Εξάλλου, όπως ανέφερε ο κ. Καπέλλος το θέμα της συνδρομής για το 2012 είχε τεθεί
στο ΔΣ το τελευταίο τρίμηνο του 2011 και αποφασίστηκε να γίνει υπενθύμιση στα μέλη
για την καταβολή της συνδρομής όπως αναφέρεται στο αντίστοιχο πρακτικό No 80 /
19.12.2011.
Αναφέρθηκε δε, ότι το ΔΣ θα καλέσει στο επόμενο διάστημα τα μέλη να συμμετέχουν
σε ομάδα διαβούλευσης για το θέμα της συνδρομής και για τον τρόπο καθορισμού της,
η ισχύς όμως των όποιων αποφάσεων θα αφορά (για καταστατικούς λόγους) τη
συνδρομή του 2013.

Αφού συζητήθηκε ο προϋπολογισμός με τα έσοδα και τις δαπάνες που περιλαμβάνει,
τέθηκε προς ψηφοφορία η τελική έγκριση του από τη ΓΣ. Με 16 ψήφους υπέρ και 1
κατά ο προϋπολογισμός του 2012 εγκρίθηκε  από τη ΓΣ.

4) Ενημέρωση επί τρεχόντων θεμάτων – Συζήτηση

Ο κος Ψωμάς ενημέρωσε για τις διεθνείς εξελίξεις, για τις συναντήσεις στο Υπουργείο
ΠΕΚΑ αναφορικά με το μνημόνιο και την έκθεση που ετοιμάζεται από ομάδα εργασίας
στην οποία συμμετέχει και ο ΣΕΦ. Και τέλος ενημέρωσε  για τη τροπολογία που
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κατατέθηκε από το Υπουργείο ΠΕΚΑ και για τη ΥΑ που θα πρέπει να βγει στη
συνέχεια από τον Υπουργό.

Ο πρόεδρος της συνεδρίασης κος Ζαχαρίου υπενθύμισε σε όλους ότι υπάρχει ελεύθερο
βήμα και όποιος επιθυμεί μπορεί να τοποθετηθεί, ζήτησε να καταγραφούν όσοι
επιθυμούν να μιλήσουν και να ξεκινήσουν με τη σειρά.

Οι κ.κ., που εξέφρασαν την επιθυμία τους να μιλήσουν είναι: Θ.Σακκάς, Δ.Βαρλάμης
και Γ.Καφρίτσας.

Ο κος Σακκάς παίρνοντας το λόγο, αναφέρθηκε στο χρόνο που αφιερώνουν τα μέλη του
ΔΣ για το ΣΕΦ και πρότεινε να δημιουργηθούν προϋποθέσεις – πέραν των ομάδων
διαβούλευσης, ώστε τα μέλη να συμμετέχουν πιο ενεργά.

Ο κος Βαρλάμης και σε συνέχεια παρατηρήσεων που έγιναν νωρίτερα τόσο για τη
συνδρομή όσο και για τα μέλη που απαρτίζουν το Σύνδεσμο, τόνισε ότι, ο ΣΕΦ είναι
ένα βαρυσήμαντο όργανο και ο μόνος φορέας που στόχο έχει την προάσπιση της
αγοράς.  Είναι απογοητευτικό και αδιανόητο η μη επίτευξη απαρτίας και συμμετοχής σε
ΓΣ του συνδέσμου.

Τέλος, το λόγο πήρε ο κος Καφρίτσας ο οποίος καταρχήν πρότεινε την υπάρξη από το
ΣΕΦ μίας πιστοποίησης των έργων των μελών του στο συγκεκριμένο θέμα το ΔΣ τον
ενημέρωσε ότι ήδη ο ΣΕΦ συμμετέχει σε ομάδα για την δημιουργία διαδικασίας
πιστοποίησης εγκαταστατών.  Επίσης ο κος Καφρίτσας μίλησε για την ένωση εταιριών
που παραπλανεί το επενδυτικό κοινό και το οποίο είναι επικίνδυνο. Και τέλος πρότεινε
να δημιουργηθεί στο site ένα forum κλειστό που να μπορούν μέσα από εκεί να
ανοίγονται συζητήσεις μεταξύ των μελών.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος, ο Πρόεδρος της Γ.Σ. ανακοίνωσε τη λύση της συνεδρίασης,
υπογράφοντας και το παρόν Πρακτικό.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ


